
 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
Varsseveld, 1 augustus 2015 
 
 
 
Geacht College van B&W, 
 
 
Graag wil ik namens de VVD reageren op de publicatie "Stand van zaken afvalbeleid 
gemeente  Oude IJsselstreek"  bij de katern Gemeentenieuws in de Gelderse Post van 
woensdag 29 juli jl. 
 
Wij waren verbaasd om te lezen in de laatste alinea van dit artikel dat het inzamelen van oud 
papier met minicontainers zal plaatsvinden.  
 
Volgens ons zijn hier geen besluiten over genomen en moet het college eerst de 
uitvoeringsplannen voorleggen aan de raad. Deze afspraken zijn vastgelegd in een 
amendement. 
 
Op 28 september zijn wij uitgenodigd voor een bijeenkomst op het Gemeentehuis om een 
toelichting te krijgen over het concept uitvoeringsplan VANG  en kunnen nog wijzigingen 
worden doorgevoerd. Het definitieve concept zal dan aan de raad worden voorgelegd. 
 
Tijdens de raadsvergadering van 25 juni 2015 is een amendement aangenomen waarin de 
de raad het college op draagt de inzameling van oud papier in overleg met verenigingen, 
scholen e.a. onder te brengen bij bijvoorbeeld een stichting en de uitwerking daarvan als 
onderdeel van het uitvoeringsplan voor het vaststellen daarvan eerst nader aan de raad voor 
te leggen. 
 
Waarover moet nu 28 september nog overleg plaatsvinden of is de publicatie van de 
gemeente een beetje voorbarig ? 
 
Met vriendelijke groeten, 
 
Cécile Sloots-Helmink 
Raadslid VVD Oude IJsselstreek 


